

ຫ້າ "ຮູ້" ສໍາລັບການສູ້ຮົບທາງວິນຍານ

ໂດຍ

ເຄື່ອງໝາຍ McGee

ການແນະ ນຳ

ພວກເຮົາຕ້ອງວາງແຜນການສູ້ຮົບ - ເພາະວ່າພວກເຮົາຢູ່ໃນອັນ ໜຶ່ງ - ອັນ ໜຶ່ງ ທີ່ຮ້າຍແຮງທີ່ສຸດ.

ຊີວິດແມ່ນຢູ່ໃນລະຫວ່າງສ່ຽງ. ພວກເຮົາບໍ່ໄດ້ເລືອກເອົາການຕໍ່ສູ້ນີ້, ແຕ່ພວກເຮົາ ຈຳ ເປັນຕ້ອງເຮັດ ທຸກສິ່ງທີ່ພວກເຮົາສາມາດເຮັດໄດ້ເພື່ອຕໍ່ສູ້ມັນດ້ວຍສະຕິປັນຍາ, ຄວາມກ້າຫານແລະ ກຳ ລັງທີ່ມີຢູ່ ໃນພວກເຮົາ.

ການສູ້ຮົບແມ່ນທາງວິນຍານ - ຕໍ່ຕ້ານຄວາມ ໝັ້ນ ຄົງ, ອຳ ນາດ, ຜູ້ປົກຄອງແຫ່ງຄວາມມືດຂອງ ຍຸກນີ້, ແລະຜູ້ທີ່ເປັນຄົນຊົ່ວຮ້າຍທາງວິນຍານໃນສະຫວັນ. (ເອເຟດ 6:12)

ພະເຈົ້າໄດ້ສ້າງມະນຸດໃຫ້ປົກຄອງແຜ່ນດິນໂລກແລະ ນຳ ເອົາສິ່ງມີຊີວິດທຸກຢ່າງມາສູ່ການຢູ່ໃຕ້ ອຳ ນາດ. ນັ້ນ ໝາຍ ຄວາມວ່າຈະຮຽນຮູ້ຄວາມຮູ້ກ່ຽວກັບທຸກສິ່ງທີ່ອາໄສຢູ່ເທິງໂລກ. ສິ່ງທີ່ພະເຈົ້າບໍ່ໄດ້ ປະທານໃຫ້ມະນຸດປົກຄອງ ເໜືອ ທູດສະຫວັນ. ພະເຈົ້າໄດ້ເຮັດໃຫ້ມະນຸ ດຕໍ່າກວ່າທູດສະຫວັນ. ສະນັ້ນ, ພວກເຮົາຈະຕໍ່ສູ້ກັບສັດຕູທີ່ມີພະລັງຫລາຍກວ່າເກົ່າໄດ້ແນວໃດ - ພວກເຮົາບໍ່ ສາມາດເບິ່ງ ເຫັນໄດ້?

ຮູ້ຈັກພະເຈົ້າຂອງເຈົ້າ

ພະເຈົ້າໄດ້ບັນຊາອາດາມ -“ ໃນທຸກໆຕົ້ນໄມ້ໃນສວນທ່ານສາມາດເປັນອິດສະລະໄດ້ ກິນ; ແຕ່ຕົ້ນໄມ້ແຫ່ງຄວາມຮູ້ເລື່ອງຄວາມດີແລະຄວາມຊົ່ວທ່ານບໍ່ຄວນກິນ, ເພາະວ່າໃນມື້ທີ່ທ່ານກິນ ມັນທ່ານຈະຕ້ອງຕາຍແນ່ນອນ.” (ຕົ້ນເດີມ 2:16) ພະເຈົ້າມີ ອຳ ນາດແຫ່ງຊີວິດແລະຄວາມຕາຍ - ຄວາມເປັນມະຕະແລະຄວາມເປັນມະຕະແມ່ນຢູ່ໃນຂອບເຂດຂອງພະອົງ. ລາວແມ່ນຜູ້ທີ່ມີ ອຳ ນາດ, ຮູ້ທັງ ໝົດ, ຢູ່ທຸກບ່ອນທີ່ສະແດງໃນເວລາດຽວກັນ, ແລະບໍ່ປ່ຽນແປງໄດ້.

ກະສັດໂຮຊາຟັດໄດ້ຍືນຢູ່ຕໍ່ ຫ້າ ປະຊາຊົນອິດສະຣາເອນແລະປະກາດວ່າ, “ ໂອ້ພະເຈົ້າຢາວະພະເຈົ້າ ຂອງບັນພະບຸລຸດຂອງພວກຂ້າພະເຈົ້າ, ບໍ່ແມ່ນພະເຈົ້າຢາວະຢູ່ໃນສະຫວັນ, ແລະຢາສັ່ງປົກຄອງ ເໜືອ ອານາຈັກທັງ ໝົດ ຂອງປະຊາຊາດ, ແລະໃນມືຂອງພວກເຮົາບໍ່ມີ ອໍາ ນາດ ແລະອາດຈະ, ເພື່ອ ວ່າບໍ່ມີໃຜສາມາດຕ້ານທານທ່ານໄດ້ບໍ່? ” 2 ຂ່າວຄາວ 20: 6

ຜູ້ອາວຸໂສ 24 ຄົນໃນສະຫວັນນະມັດສະການພະເຈົ້າກ່າວວ່າ, "ໂອ້ພະເຈົ້າເປັນເຈົ້າອົງເປັນພະເຈົ້າ ຜູ້ຊົງລິດ ອໍາ ນາດຍິ່ງໃຫຍ່ທີ່ສຸດແລະຜູ້ທີ່ຈະມາ, ເພາະວ່າທ່ານໄດ້ຍືດ ອໍາ ນາດທີ່ຍິ່ງໃຫຍ່ຂອງພວກ ເຮົາແລະປົກຄອງ." ..

Hannah, ແມ່ຂອງສາດສະດາຊາມູເອນໄດ້ກ່າວວ່າ, “ ຢ່າໃຫ້ຄວາມຈອງຫອງໃດໆມາຈາກປາກຂອງ ເຈົ້າ, ເພາະວ່າພະຜູ້ເປັນເຈົ້າເປັນພະເຈົ້າແຫ່ງຄວາມຮູ້; ແລະໂດຍການກະ ທໍາ ຂອງພະອົງມີນໍ້າ ໜັກ.” 1 ຊາເມືອນ 2: 3

ອັກຄະສາວິກໂປໂລໄດ້ຂຽນຊາວໂລມວ່າ “ ໂອ້ຄວາມເລິກຂອງທັງຄວາມສະຫລາດແລະຄວາມຮູ້ຂອງ ພະເຈົ້າ! ວິທີການຕັດສິນແລະວິທີການຂອງພະອົງໃນອະນາຄົດຂອງການຄົ້ນຫາມັນບໍ່ສາມາດຄົ້ນ ຫາໄດ້!” ໂລມ 11:33

ກະສັດດາວິດໄດ້ຂຽນວ່າ, “ ຂ້ອຍຈະໄປຈາກພະວິນຍານຂອງເຈົ້າໄປໃສ? ຫລືຂ້ອຍຈະ ໜີ ຈາກທີ່ ປະທັບຂອງເຈົ້າໄປໃສ? ຖ້າຂ້ອຍຂຶ້ນໄປສະຫວັນ, ເຈົ້າຢູ່ທີ່ນັ້ນ; ຖ້າຂ້ອຍເຮັດຕຽງນອນຂອງຂ້ອຍໃນ ນະລຶກ, ຈົ່ງເບິ່ງ, ເຈົ້າຢູ່ທີ່ນັ້ນແລ້ວ. ຖ້າຫາກວ່າຂ້າພະເຈົ້າໃຊ້ເວລາປົກເຊົາ, ແລະອາໄສຢູ່ໃນພື້ນທີ່ສຸດ ຂອງທະເລ, ແມ່ນແຕ່ມືຂອງທ່ານຈະ ນໍາ ພາຂ້າພະເຈົ້າ, ແລະມືຂວາຂອງທ່ານຈະວາງຂ້າພະເຈົ້າ.”

ຄໍາ ເພງ 139: 7-10

ນັກຂຽນໄປເຮັບເລີ - "ແລະມັນບໍ່ມີສິ່ງໃດທີ່ ຖືກປົດປັ້ງຈາກສາຍຕາຂອງພຣະອົງ, ແຕ່ວ່າທຸກໆຢ່າງ ເປື້ອນກາຍແລະເປີດເຜີຍຕໍ່ສາຍຕາຂອງພຣະອົງທີ່ພວກເຮົາຕ້ອງໄດ້ກ່າວເຖິງ." ເຫບເລີ 4:13, ລ. ມ

ພຣະເຈົ້າໄດ້ບອກ Malachi ສາດສະດາ -“ ເພາະວ່າຂ້ອຍແມ່ນພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ, ຂ້ອຍບໍ່ປ່ຽນແປງ; ສະນັ້ນລູກຊາຍຂອງຢາໂຄບ. ມາລາກີ 3: 6

ນັກຂຽນໄປເຮັບເລີ - "ພຣະເຢຊູຄຣິດແມ່ນຄື ກັ ນກັບມື້ວານນີ້, ມື້ນີ້, ແລະຕະຫລອດໄປ." ເຫບເລີ 13: 8

ອັກຄະສາວິກຢາໂກໄບໄດ້ຂຽນວ່າ, "ຂອງປະທານທີ່ດີແລະຂອງປະທານທີ່ລົ້ ະ ເລີດທຸກຢ່າງແມ່ນ ມາຈາກເບື້ອງເທິງ, ແລະມາຈາກພຣະບິດາຂອງແສງ, ຜູ້ທີ່ບໍ່ມີການປ່ຽນແປງຫລືເງົາຂອງການຫັນ."

ພຣະເຈົ້າຍັງດີ, ມີຄວາມຮັກ, ຄວາມເມດຕາ, ຄວາມເມດຕາ, ຄວາມເມດຕາ, ຄວາມກະລຸນາ, ຄວາມ ອົດທົນ, ການໃຫ້ອະໄພ, ບໍລິສຸດ, ຊອບ ທໍາ ແລະຍຸດຕິ ທໍາ! ພຣະອົງເປັນພຣະເຈົ້າທີ່ມີ ອໍາ ນາດທັງ ໝົດ ແລະມີຫົວໃຈທີ່ຮັກແພງປະຊາຊົນຂອງພຣະອົງ.

ພຣະບຸດຂອງພຣະເຈົ້າໄດ້ເປີດເຜີຍຕົວເອງຕໍ່ໄຢຊວຍໃນເມືອງ Theophany ໃນຖານະເປັນຄົນທີ່ຖືດ າບ. ເມື່ອໄຢຊວຍຖາມລາວວ່າລາວຢູ່ຝ່າຍອິດສະຣາເອນຫລືສັດຕູຂອງພວກເຂົາ, ພຣະເຈົ້າກ່າວວ່າ - "ບໍ່, ແຕ່ໃນຖານະທີ່ເປັນຜູ້ບັນຊາການກອງທັບຂອງພຣະເຈົ້າ. ພຣະອົງກ່າວວ່າ, 'ອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ຂອງຂ້າພະເຈົ້າເວົ້າຫຍັງຕໍ່ຜູ້ຮັບໃຊ້ຂອງພຣະອົງ? (ໄຢຊວຍ 5: 14-15) ເມື່ອພະເຍຊູຄຣິດກັບມາ ແຜ່ນດິນໂລກເພື່ອ ທໍາ ລາຍກອງທັບຂອງປະເທດຕ່າງໆທີ່ຕໍ່ຕ້ານອິດສະລາແອນພະອົງຈະ ນໍາ ພາກ ອງທັບແຫ່ງສະຫວັນເປັນຜູ້ບັນຊາການ.

ຮູ້ຈັກພະເຈົ້າຂອງເຈົ້າ!

ຮູ້ Y ສັດຕູຂອງພວກເຮົາ

ຜູ້ ນໍາ ທີ່ ສໍາ ຄັນ, ອໍາ ນາດ, ຜູ້ປົກຄອງ, ແລະເຈົ້າພາບທາງວິນຍານຂອງ ຄວາມຊົ່ວຮ້າຍແມ່ນຊາຕານ - ມານ. ພະເຍຊູເອີ້ນຊາຕານວ່າ “ ຜູ້ປົກຄອງໂລກນີ້.” (ໄຢຮັນ 12:31) ອັກຄະສາວິກໂປໂລໄດ້ເອີ້ນຊາຕານວ່າ “ ເຈົ້ານາຍແຫ່ງ ອໍາ ນາດແຫ່ງອາກາດ, ວິນຍານທີ່ປະຕິບັດ ໃນພວກລູກຊາຍທີ່ບໍ່ເຊື່ອຟັງ” (ເອເຟໂຊ 2: 2) ແລະ “ ພະເຈົ້າແຫ່ງຍຸກນີ້” (2 ໂກລິນໂທ 4) : 4). ອັກຄະສາວິກເປໂຕໄດ້ເອີ້ນຊາຕານວ່າເປັນ “ ສິ່ງທີ່ໂຫດທີ່ ກໍາ ລັງຊອກຫາຜູ້ໃດທີ່ມັນຈະກັດກິນ.” ອັກຄະສາວິກໄຢຮັນໄດ້ເອີ້ນຊາຕານວ່າ “ ມັງກອນໃຫຍ່, ແມ່ນງູນັ້ນ.” (ຄໍາ ປາກົດ 12: 9; 20: 2) ພຣະ ເຢຊູໄດ້ກ່າວເຖິງຊາຕານວ່າເປັນໂຈນທີ່ມີຄວາມປາຖະ ໜາ ພຽງແຕ່ລັກ, ຂ້າແລະ ທໍາ ລາຍ (ໄຢຮັນ 10:10).

ເຂົ້າໃຈວ່າຊາຕານເປັນຜູ້ຕົວະແລະຫລອກລວງ. ນັ້ນແມ່ນວິທີທີ່ລາວໂຈມຕີເຊື້ອຊາດຂອງມະນຸດໃນ ສວນເອເດນແລະນັ້ນແມ່ນວິທີທີ່ລາວ ທໍາ ຮ້າຍພວກເຮົາດຽວນີ້. ຊາຕານໂຈມຕີສັດຕູຂອງລາວດ້ວຍ ຄໍາ ຕົວະແລະຫລອກລວງ. ພະເຍຊູເອີ້ນຊາຕານວ່າເປັນພໍ່ຂອງຄວາມຕົວະ - “ ເມື່ອລາວເວົ້າຕົວະລາວ ເວົ້າຈາກຊັບພະຍາກອນຂອງຕົວເອງເພາະວ່າມັນເປັນຜູ້ຕົວະແລະເປັນພໍ່ຂອງມັນ.” (ໄຢຮັນ 8:44) ຊາຕານຕໍ່ຕ້ານ W ork ຂອງພະເຈົ້າຢ່າງຕໍ່ເນື່ອງ. ພຣະເຢຊູໄດ້ກ່າວວ່າຊາຕານຫວ່ານເມັດພິດທີ່ ບໍ່ ດີຢູ່ໃນໃຈຂອງມະນຸດ (ມັດທາຍ 13: 38) ແລະຈັບເອົາພິທີການຂອງພຣະເຈົ້າອອກຈາກຫົວໃຈຂອງ ຫຼາຍໆຄົນທີ່ໄດ້ຍິນມັນ (ມາລະໂກ 4:15). ອັກຄະສາວິກເປໂຕໄດ້ສອນວ່າຊາຕານກົດຂີ່ຂົ່ມເຫັງຜູ້ຄົນ ຜ່ານການໂຈມຕີທາງຮ່າງກາຍ, ຈິດໃຈແລະວິນຍານຫລາຍປະເພດ (ກິດຈະການ 10: 38). ໂປໂລໄດ້ ສອນວ່າຊາຕານມີຄວາມພາກພູມໃຈແລະຄວາມພາກພູມໃຈຂອງລາວແມ່ນການກ່າວໂທດຂອງລາວ (1 ຕີໂມທຽວ 3: 6). ອັກຄະສາວິກໄຢຮັນໄດ້ຂຽນວ່າຊາຕານກ່າວຫາຜູ້ທີ່ເຊື່ອທັງກາງເວັນແລະກາງ ຄົນໃນສະຫວັນ (ພະນິມິດ 12: 10). ໂປໂລໄດ້ຂຽນວ່າຊາຕານຊົ່ວແລະຊັກຊວນຜູ້ຄົນໃຫ້ເຮັດສິ່ງທີ່ຊົ່ວ (1 ເທຊະໂລມິກ 3: 5). ພຣະເຢຊູໄດ້ຕໍ່ຕ້ານການລໍ້ລວງຂອງຊາຕານໃນຖິ່ນກັນດານແລະໄດ້ສອນ

ພວກສາວິກຂອງພຣະອົງໃຫ້ອະທິຖານວ່າພຣະເຈົ້າຈະ“ ປົດປ່ອຍພວກເຂົາອອກຈາກ“ ມານຊົ່ວຮ້າຍ” (ມັດທາຍ 6:13).

ເຖິງແມ່ນວ່າຊາຕານມີ ອໍາ ນາດ, ມັນບໍ່ເທົ່າທຽມກັບພະເຈົ້າແລະຂໍ້ ມຊູ່ເຖິງ ອໍາ ນາດຂອງພຣະເຈົ້າ ຢ່າງນ້ອຍ (ເອຊາຍາ 45: 5-7). ພວກເຮົາຮູ້ຈາກການອ່ານບົດສຸດທ້າຍໃນພຣະຄຣິສຕະ ທໍາ ຄໍາ ພົວ້າ ພຣະເຈົ້າເອົາຊະນະຊາຕານແລະໂຍນມັນລົງໃນທະເລສາບທີ່ມີໄຟແລະທາດສີມທີ່ລາວຈະ“ ທໍລະມານ ທັງກາງເວັນແລະກາງຄືນຕະຫຼອດໄປແລະເປັນນິດ” (ຄໍາ ປາກົດ 20: 10).

ໃນຖານະເປັນມະນຸດເຮົາສາມາດຕໍ່ສູ້ກັບສັດຕູທີ່ມີ ອໍາ ນາດຄືກັບຊາຕານແລະ ກໍາ ລັງຂອງຄວາມຊົ່ວ ໄດ້ແນວໃດ? “ ສຸດທ້າຍ, ພີ່ນ້ອງຂອງຂ້າພະເຈົ້າ, ຈົ່ງເຂັ້ມແຂງໃນພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າແລະໃນ ອໍາ ນາດ ແຫ່ງ ອໍາ ນາດຂອງພຣະອົງ.” (ເອເຟດ 6:10) ພວກເຮົາສາມາດຢືນແລະຕໍ່ສູ້ໃນສິ່ງຄາມຈິດວິນຍານ ໄດ້ໃນຂະນະທີ່ພວກເຮົາຢືນຢູ່ໃນພະລັງແລະພະລັງຂອງພຣະເຈົ້າ.

ຮູ້ຈັກສັດຕູຂອງເຈົ້າ!

ຮູ້ຕົວທ່ານເອງ

ມັນສະຫລາດໃນເວລາທີ່ເຂົ້າໄປໃນການສູ້ຮົບເພື່ອຮູ້ຕົວເອງ - ຄວາມເຂັ້ມແຂງຂອງທ່ານແລະ ຈຸດອ່ອນ. ນັ້ນແມ່ນ ໜຶ່ງ ໃນຈຸດປະສົງຕົ້ນຕໍຂອງການຝຶ ກອບຮົມຂັ້ນພື້ນຖານໃນການທະຫານ - ເພື່ອຮຽນຮູ້ກ່ຽວກັບຕົວທ່ານເອງແລະສິ່ງທີ່ທ່ານຕ້ອງເຮັດເພື່ອໃຫ້ສອດຄ່ອງກັບຄວາມຮຽກຮ້ອງຕ້ອງ ການຂອງສິ່ງຄາມ.

ຄົນ ທໍາ ອິດທີ່ “ ເກີດ ” ເທິງໂລກນີ້ ແມ່ນກາອິນ. ລາວຈະຈັດການກັບການສູ້ຮົບຝ່າຍວິນຍານໄດ້ແນວໃດ? ອາດາມແລະເອວາໄດ້ສອນກາອິນແລະເດັກນ້ອຍຄົນອື່ນໆຂອງພວກເຂົາໃຫ້ຮູ້ຈັກນະມັດສະການແລະຮັບໃຊ້ພະເຈົ້າ. ຕາມ ທໍາ ນຽມຂອງພວກເຂົາ, ກາອິນແລະອາເບນນ້ອງຊາຍຂອງລາວໄດ້ ນໍາເຄື່ອງຖວາຍບູຊາມາຖວາຍແກ່ພຣະເຈົ້າເປັນສ່ວນ ໜຶ່ງ ຂອງການນະມັດສະການຂອງພວກເຂົາ. ພຣະເຈົ້າຍອມຮັບເອົາການຖວາຍຂອງອາເບນ, ແຕ່ປະຕິເສດການສະ ເໜີ ຂອງກາອິນ. ນັ້ນໄດ້ເຮັດໃຫ້ກາອິນໃຈຮ້າຍຫຼາຍ. ພະເຈົ້າບອກໃຫ້ກາອິນລະວັງຄວາມອ່ອນແອຂອງລາວ. “ ເປັນຫຍັງເຈົ້າໃຈຮ້າຍ? ແລະເປັນຫຍັງໃບ ໜ້າ ຂອງເຈົ້າຈຶ່ງລົ້ມລົງ? ຖ້າທ່ານເຮັດໄດ້ດີ, ທ່ານຈະບໍ່ຖືກຍອມຮັບບໍ? ແລະຖ້າທ່ານບໍ່ເຮັດດີ, ບາບກໍ່ຢູ່ທີ່ປະຕູ. ແລະຄວາມປາດຖະ ໜາ ຂອງມັນແມ່ນ ສໍາ ລັບທ່ານ, ແຕ່ທ່ານຄວນປົກຄອງມັນ.” (ຕົ້ນເດີມ 4: 6)

ຈຸດອ່ອນທາງວິນຍານຂອງກາອິນແມ່ນບາບ. ມັນແມ່ນຄວາມອ່ອນແອທາງວິນຍານຂອງມະນຸດທຸກຄົນ. ພຣະເຈົ້າ ຈໄດ້ເຕືອນກາອິນກ່ຽວກັບຄວາມອ່ອນແອຂອງລາວແລະຍັງໄດ້ໃຫ້ ກໍາ ລັງໃຈລາວກັບຄວາມສາມາດທີ່ຈະໄດ້ຮັບຄວາມເຂັ້ມແຂງ - "ຖ້າທ່ານເຮັດດີ, ທ່ານຈະບໍ່ຖືກຍອມຮັບບໍ?" ເຖິງຢ່າງໃດກໍ່ຕາມ, ກາອິນບໍ່ໄດ້ຮັບເອົາ ຄໍາ ແນະ ນໍາ ທີ່ສະຫລາດຂອງພຣະເຈົ້າແລະປ່ອຍໃຫ້ຄວາມໂກດແຄ້ນຂອງລາວກາຍເປັນຄວາມໂກດແຄ້ນແລະການຂ້າອ້າຍຂອງລາວ.

ກາອິນໄດ້ເຮັດຜິດຫລາຍສາມຢ່າງ: ລາວບໍ່ຮູ້ຈັກພຣະເຈົ້າຂອງລາວ ... ລາວບໍ່ຮູ້ສັດຕູຂອງລາວ ... ແລະລາວບໍ່ຮູ້ຕົວເອງ. ອັກຄະສາວິກໂຢຮັນໄດ້ອະທິບາຍກ່ຽວກັບມັນໃນຈິດ ໝາຍ ທໍາ ອິດຂອງລາວ - “ ... ບໍ່ແມ່ນຄືກັບກາອິນທີ່ເປັນຂອງຄົນຊົ່ວແລະໄດ້ຂ້າງນ້ອງຊາຍຂອງລາວ. ແລະເປັນຫຍັງລາວຈຶ່ງຂ້າລາວ? ເພາະວ່າຜົນງານຂອງລາວຊົ່ວແລະນ້ອງຊາຍຂອງລາວເປັນຄົນຊອບ ທໍາ.” (1 ໂຢຮັນ 3:12)

ມັນເປັນສິ່ງ ສໍາ ຄັນທີ່ຈະສັດຊື່ ຕໍ່ຕົວເອງແລະຕໍ່ພະເຈົ້າ. ພະເຈົ້າຮູ້ທຸກຢ່າງແລ້ວ, ສະນັ້ນມັນຈຶ່ງຍິ່ງກວ່າເລື່ອງຄວາມສັດຊື່ຂອງທ່ານ. ເມື່ອພຣະເຈົ້າໄດ້ໂທຫາອາດາມຢູ່ໃນສວນເອເດນແລະຖາມວ່າລາວຢູ່ໃສ, ພະເຈົ້າຮູ້ແລ້ວວ່າມີຫຍັງເກີດຂຶ້ນ. ພຣະອົງເປັນພຣະເຈົ້າ. ລາວຮູ້ທຸກຢ່າງ. ພະເຈົ້າຕ້ອງການໃຫ້ອາດາມສັດຊື່ແລະປະເຊີນກັບສິ່ງທີ່ລາວໄດ້ເຮັດ. ເມື່ອພະເຈົ້າຖາມກາອິນ -“ ອາເບນນ້ອງຂອງເຈົ້າ

ຢູ່ໃສ?" - ພະເຈົ້າຮູ້ສິ່ງທີ່ກາອິນໄດ້ເຮັດແລ້ວ. ພະເຈົ້າຕ້ອງການຢາກໃຫ້ກາອິນມີຄວາມສັດຊື່ແລະປະເຊີນກັບສິ່ງທີ່ລາວໄດ້ເຮັດ.

ພວກເຮົາຕ້ອງປະເຊີນກັບຄວາມຈິງກ່ຽວກັບຕົວເຮົາເອງແລະຊື່ສັດຕໍ່ພຣະເຈົ້າວ່າພວກເຮົາແມ່ນໃຜແລະພວກເຮົາແມ່ນຫຍັງ. ມັນແມ່ນຢູ່ໃນຂັ້ນຕອນຂອງຄວາມຊື່ສັດແລະເປີດເຜີຍກັບພຣະເຈົ້າທີ່ພວກເຮົາຈະພົບເຫັນຄວາມເຂັ້ມແຂງແລະຈຸດປະສົງໃນພຣະອົງ.

ຂ້າພະເຈົ້າຂໍແນະນຳ ໃຫ້ມີການທົບທວນຄືນກັບພຣະເຈົ້າເປັນປະຈຳ. ນັ້ນແມ່ນບ່ອນທີ່ທ່ານບອກພະເຈົ້າໃນຫົວໃຈຂອງທ່ານ, ສິ່ງທີ່ທ່ານເຫັນວ່າເປັນຈຸດແຂງແລະຈຸດອ່ອນຂອງທ່ານ, ຈາກນັ້ນຂໍໃຫ້ພຣະອົງບອກທ່ານເຖິງສິ່ງທີ່ຢູ່ໃນຫົວໃຈຂອງລາວແລະສິ່ງທີ່ລາວເຫັນວ່າມັນເປັນຈຸດແຂງແລະຈຸດອ່ອນຂອງທ່ານ. ການທົບທວນຢ່າງຕໍ່ເນື່ອງເຫລົ່ານີ້ກັບຜູ້ປັນຊາການຂອງທ່ານຈະໄດ້ຮັບລາງວັນອັນລ້ຳຄ່າເມື່ອທ່ານຮຽນຮູ້ວິທີທີ່ຈະເຮັດໃຫ້ພະອົງພໍໃຈກັບຊີວິດແລະວຽກຮັບໃຊ້ຂອງທ່ານ.

ຮູ້ຕົວທ່ານເອງ!

ຮູ້ບົດບາດຂອງເຈົ້າ

ມັນເປັນສິ່ງສໍາຄັນທີ່ຜູ້ເຊື່ອຖືທຸກຄົນຮູ້ບົດບາດທີ່ເຂົາເຈົ້າມີໃນທາງວິນຍານລຶງຄາມ. ຄໍາ ພິໄບເບິນ, ການດົນໃຈ W ຂອງພະເຈົ້າ, ແມ່ນແຜນການສູ້ຮົບເພື່ອປ້ອງກັນຊາຕານແລະແຜນການຊົ່ວຮ້າຍຂອງມັນແລະເພື່ອເອົາຊະນະຄວາມຊົ່ວ.

ພຣະເຈົ້າແມ່ນຜູ້ມີ ອໍາ ນາດສູງສຸດທັງໃນແລະນອກຈັກກະວານ. ທຸກສິ່ງທີ່ພະອົງເຮັດມີຄວາມເປັນ
ລະບຽບແລະມີຈຸດປະສົງ. ລາວຮຽກຮ້ອງໃຫ້ລູກໆຂອງພຣະອົງມີຄວາມເປັນລະບຽບແລະຈຸດປະສົງ
ດຽວກັນໃນຂະນະທີ່ພວກເຂົາປະຕິບັດພາລະບົດບາດຂອງພວກເຂົາໃນຮ່າງກາຍຂອງພຣະຄຣິດແລະ
ການສູ້ຮົບທາງວິນຍານ.

ອັກຄະສາວິກໂປໂລມັກກ່າວເຖິງຊາວຄຣິດສະຕຽນວ່າເປັນ“ ທະຫານ” (ເຊັ່ນ: ພິລິບ 2:25; 2 ຕີ
ໂມທຽວ 2: 3-4; ພິເລໂມນ 1: 2). ພຣະອົງໄດ້ບອກຜູ້ທີ່ເຊື່ອໃຫ້ອິດທິນກັບຄວາມຍາກ ລໍາ ບາກເປັນ
ທະຫານທີ່ດີ, ບໍ່ໃຫ້ເຂົ້າມາຫຍຸ້ງກ່ຽວກັບວຽກງານຂອງຊີວິດນີ້, ແລະເພື່ອກະລຸນາຜູ້ທີ່ໄດ້ສະ ໜັກ
ພວກເຂົາ. ໜ້າ ທີ່ຂອງພວກເຮົາເປັນທະຫານໃນກອງທັບຂອງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າແມ່ນເຕັມເວລາ, ບໍ່
ແມ່ນພາກສ່ວນ. ການສູ້ຮົບທາງວິນຍານແມ່ນເກີດຂຶ້ນທຸກໆຊົ່ວໂມງຂອງທຸກໆມື້ແລະພວກເຮົາຕ້ອງ
ມີຄວາມມຸ້ງ ໜັ້ນ ຢ່າງແຮງໃນການຕໍ່ສູ້ກັບ ກໍາ ລັງທີ່ມາຕໍ່ຕ້ານພວກເຮົາແລະຄົນໃນຊີວິດຂອງພວກ
ເຮົາ.

ທ່ານມີ ໜ້າ ທີ່ຫຍັງແດ່ໃນຄອບຄົວແລະຊຸມຊົນ? ຜົວ? ເມຍ? ພຣະບິດາ? ແມ່? ເດັກນ້ອຍ? ພໍ່ຜູ້?
ນາຍຈ້າງ? ລູກຈ້າງ? ເພື່ອນບ້ານ? ເພື່ອນບໍ່? Y ຄວາມ ສໍາ ພັນຂອງພວກເຮົາກັບຄົນອື່ນ ກໍາ ລັງ
ຖືກໂຈມຕີ! ຊາຕານບໍ່ຕ້ອງການໃຫ້ທ່ານປະສົບຜົນ ສໍາ ເລັດໃນສາຍ ສໍາ ພັນໃດໆ. ລາວຈະເຮັດທຸກ
ຢ່າງທີ່ລາວສາມາດເຮັດໄດ້ເພື່ອລັກ, ຂ້າແລະ ທໍາ ລາຍຄວາມ ສໍາ ພັນເຫລົ່ານັ້ນ. ພວກເຮົາຕ້ອງຕໍ່ສູ້
ກັບຄົນ!

ພະເຈົ້າປະທານພະພອນຫຍັງແດ່ແກ່ທ່ານ? ອາຈານ, ຜູ້ໃຫ້, ເຄື່ອງແມ່ຂ່າຍ, ຜູ້ໃຫ້ ກໍາ ລັງໃຈ, ອາບ
ນີ້ ເມດຕາ, ສາດສະດາ, ຜູ້ປະກາດຂ່າວປະເສີດ, ສິດຍາພິບານ, ມັກຄະນາຍົກ, ຜູ້ແນມເບິ່ງທາງວິນ
ຍານບໍ່? Y ຂອງປະທານທາງວິນຍານຂອງພວກເຮົາ ກໍາ ລັງຖືກໂຈມຕີບໍ່? ຊາຕານບໍ່ຢາກໃຫ້ທ່ານ
ປະສົບຜົນ ສໍາ ເລັດໃນການໃຊ້ຂອງຂວັນທາງວິນຍານຂອງທ່ານ. ລາວຈະເຮັດທຸກຢ່າງທີ່ລາວສາມາດ
ເຮັດໄດ້ເພື່ອລັກ, ຂ້າແລະ ທໍາ ລາຍຂອງຂວັນຂອງທ່ານ. ຕ້ອງໄດ້ຕໍ່ສູ້ຄົນ!

ບັນດາກະຊວງຂອງທ່ານມີຫຍັງແດ່? ທີມງານຍ້ອງຍໍ? ກຸ່ມສຶກສາ ຄໍາ ພິໄບເບີນບໍ່? ຫ້ອງອາຫານ? ທີ່ພັກອາໄສທີ່ບໍ່ມີທີ່ພັກອາໄສ? ການອະທິຖານ? ກະຊວງຜູ້ຊາຍ? ກະຊວງແມ່ຍິງ? ການປະຕິບັດຂອງເດັກນ້ອຍບໍ່? ກະຊວງໂຮງ ໝໍ ບໍ່? ກະຊວງອາວຸໂສບໍ່? ຊາຕານບໍ່ຢາກໃຫ້ທ່ານປະສົບຜົນ ສໍາເລັດໃນວຽກຮັບໃຊ້. ລາວຈະເຮັດທຸກສິ່ງທີ່ ລາວສາມາດເຮັດໄດ້ເພື່ອລັກ, ຂ້າແລະ ທໍາ ລາຍບັນດາກະຊວງແລະຄວາມປາຖະ ໜາ ຂອງທ່ານທີ່ຈະປະຕິບັດ.

ພວກເຮົາຕ້ອງຕໍ່ສູ້ກັບຄືນ!

ທ່ານຈະໄດ້ພົບເຫັນທິດທາງອັນຍິ່ງໃຫຍ່ກ່ຽວກັບສິ່ງຄາມຈິດວິນຍານຢູ່ໃນພຣະ ຄໍາ ພິມໍມອນ ຄໍາ ພິໄບເບີນ. ຂ້ອຍມັກຮຽນກ່ຽວກັບຄວາມສາມາດໃນການຕໍ່ສູ້ທີ່ຍິ່ງໃຫຍ່ຂອງອິດສະຣາເອນ.

“ ສຸດທ້າຍ, ພີ່ນ້ອງຂອງຂ້າພະເຈົ້າ, ຈົ່ງເຂັ້ມແຂງໃນພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າແລະໃນ ອໍາ ນາດແຫ່ງ ອໍາ ນາດຂອງພຣະອົງ. ຈົ່ງໃສ່ເຄື່ອງນຸ່ງຂອງພຣະເຈົ້າທັງ ໝົດ, ເພື່ອເຈົ້າຈະສາມາດຕ້ານທານກັບມານຂອງມານ.” ເອເຟໂຊ 6: 11-12

ຮູ້ບົດບາດຂອງທ່ານ!

ຮູ້ເປົ້າ ໝາຍ ຂອງເຈົ້າ

ອັກຄະສາວິກໂປໂລໄດ້ກ່າວຢ່າງຈະແຈ້ງວ່າເປົ້າ ໝາຍ ຂອງຜູ້ທີ່ເຊື່ອທຸກຄົນແມ່ນເພື່ອສັນລະເສີນພຣະເຈົ້າ.

“ ສໍາ ລັບເຈົ້າຖືກຊື່ມາໃນລາຄາ; ສະນັ້ນຈົ່ງສັນລະເສີນພຣະເຈົ້າໃນຮ່າງກາຍແລະໃນວິນຍານຂອງເຈົ້າ, ຊຶ່ງເປັນຂອງພຣະເຈົ້າ.” 1 ໂກລິນໂທ 6:20

"ສະນັ້ນ, ບໍ່ວ່າທ່ານຈະກິນຫລືດື່ມຫລືສິ່ງທີ່ທ່ານເຮັດ, ຈົ່ງເຮັດທຸກສິ່ງເພື່ອກຽດຕິຍົດຂອງພຣະເຈົ້າ."

1 ໂກລິນໂທ 10:31

ໂປໂລຍັງກ່າວອີກວ່າເບົາ ໝາຍ ຂອງພວກເຮົາແມ່ນເພື່ອເຮັດໃຫ້ການແຂ່ງຂັນທີ່ວາງໄວ້ກ່ອນພວກເຮົາ - ແລະນັ້ນ ໝາຍ ຄວາມວ່າການແລ່ນມັນໃນທາງທີ່ຖືກຕ້ອງ.

ທ່ານບໍ່ຮູ້ບໍ່ວ່າຜູ້ທີ່ແລ່ນແຂ່ງກັນລ້ວນແລ້ວແຕ່ມີຜູ້ ໜຶ່ງ ໄດ້ຮັບລາງວັນ? ແລ່ນດ້ວຍວິທີທີ່ທ່ານຈະໄດ້ຮັບມັນ. " 1 ໂກລິນໂທ 9:24, ລ. ມ

ໂປໂລໄດ້ແນມເບິ່ງລາງວັນທີ່ພະເຈົ້າໄດ້ຕັ້ງໄວ້ຕໍ່ ຫ້າ ລາວແລະຜູ້ທີ່ເຊື່ອທັງ ໝົດ.

“ ອ້າຍນ້ອງທັງຫລາຍ, ຂ້ອຍບໍ່ນັບວ່າຕົນເອງໄດ້ຖືກຈັບ; ແຕ່ສິ່ງ ໜຶ່ງ ທີ່ຂ້ອຍເຮັດ, ລືມສິ່ງທີ່ຢູ່ເບື້ອງຫລັງແລະກ້າວໄປສູ່ສິ່ງທີ່ຢູ່ຂ້າງ ຫ້າ, ຂ້ອຍກ້າວໄປສູ່ເປົ້າ ໝາຍ ສໍາ ລັບລາງວັນຂອງການເອີ້ນທີ່ສູງສົ່ງຂອງພຣະເຈົ້າໃນພຣະເຢຊູຄຣິດ. ສະນັ້ນຂໍໃຫ້ພວກເຮົາ, ຜູ້ທີ່ເປັນຜູ້ໃຫຍ່, ມີຈິດໃຈແບບນີ້; ແລະຖ້າໃນສິ່ງທີ່ທ່ານຄິດຢ່າງອື່ນ, ພຣະເຈົ້າຈະເປີດເຜີຍສິ່ງນີ້ຕໍ່ທ່ານ.” ພິລິບ 3: 13-15

ໂປໂລຮູ້ດີວ່າລາວມີສ່ວນຮ່ວມໃນການສູ້ຮົບທາງວິນຍານແລະຜູ້ບັນຊາການຂອງລາວມີຄວາມຮັບຮູ້ພິເສດຕໍ່ລາວແລະທຸກຄົນທີ່ມັກການປາກົດຕົວຂອງພຣະຄຣິດ.

“ ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຕໍ່ສູ້ກັບການຕໍ່ສູ້ທີ່ດີ, ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ ສໍາ ເລັດການແຂ່ງຂັນ, ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຮັກສາສັດທາ. ໃນທີ່ສຸດ, ໄດ້ວາງມື ງຸກແຫ່ງຄວາມຊອບ ທໍາ ໄວ້ໃຫ້ຂ້ອຍ, ເຊິ່ງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ຯ, ຜູ້ພິພາກສາທີ່ຊອບ ທໍາ, ຈະປະທານໃຫ້ແກ່ຂ້ອຍໃນວັນນັ້ນ, ແລະບໍ່ແມ່ນແຕ່ ສໍາ ລັບຂ້ອຍເທົ່ານັ້ນແຕ່ ສໍາ ລັບທຸກຄົນທີ່ໄດ້ຮັກພຣະອົງປະກົດອອກມາ.” 2 ຕີໂມເຕ 4: 7-9

ພຣະເຢຊູໄດ້ອະທິບາຍຢ່າງແຈ້ງແຈ້ງຕະຫຼອດການປະຕິບັດສາດສະ ໜາ ກົດຂອງພຣະອົງວ່າຄວາມ
ຮັກຂອງພຣະເຈົ້າແມ່ນເພື່ອເປັນເປົ້າ ໝາຍ ຫຼັກ ສໍາ ລັບຜູ້ທີ່ເຊື່ອທຸກຄົນ.

"ທ່ານຕ້ອງຮັກພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າອົງເປັນພຣະເຈົ້າຂອງທ່ານດ້ວຍສຸດໃຈ, ດ້ວຍສຸດໃຈ, ແລະດ້ວຍສຸດ
ຄວາມຄິດຂອງທ່ານ. 'ນີ້ແມ່ນ ຄໍາ ສັ່ງ ທໍາ ອິດແລະຍິ່ງໃຫຍ່ທີ່ສຸດ." ມັດທາຍ 22: 37-38

ພຣະເຢຊູຍັງໄດ້ກ່າວອີກວ່າເປົ້າ ໝາຍ ຂອງພວກເຮົາແມ່ນ“ ເອົາຊະນະ” (ພະນິມິດ 2 & 3). ນີ້ແມ່ນ
ສິ່ງທີ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງພວກເຮົາສັນຍາໄວ້ ສໍາ ລັບຜູ້ທີ່ເອົາຊະນະ.

"ຕໍ່ຜູ້ທີ່ເອົາຊະນະຂ້ອຍຈະໃຫ້ກິນຈາກຕົ້ນໄມ້ແຫ່ງຊີວິດ, ເຊິ່ງຢູ່ໃນທ່າມກາງອຸທິຍານຂອງພຣະເຈົ້າ."
ຄໍາ ປາກົດ 2: 7

“ ຜູ້ທີ່ເອົາຊະນະມັນຈະບໍ່ເຈັບປວດຈາກຄວາມຕາຍຄັ້ງທີສອງ.” ຄໍາ ປາກົດ 2:11

“ ສໍາ ລັບຜູ້ທີ່ເອົາຊະນະເຮົາຈະເອົາມານາທີ່ເຊື່ອງໄວ້ບາງຢ່າງໃຫ້ເຂົາກິນ. ແລະເຮົາຈະໃຫ້ແຜ່ນຫົນ
ຂາວແກ່ລາວ, ແລະເທິງຫົນຈະຂຽນຊື່ ໃໝ່ ທີ່ບໍ່ມີໃຜຮູ້ນອກຈາກຜູ້ທີ່ຮັບເອົາມັນ.” ຄໍາ ປາກົດ 2:17

"ແລະຜູ້ທີ່ເອົາຊະນະແລະຮັກສາວຽກງານຂອງຂ້ອຍຈົນເຖິງທີ່ສຸດ, ເຮົາຈະມອບ ອໍາ ນາດໃຫ້ຄົນຕ່າງ
ຊາດ." ຄໍາ ປາກົດ 2:26

“ ຜູ້ໃດທີ່ມີໄຊຊະນະຈະໄດ້ນຸ່ງເຄື່ອງຂາວ, ແລະເຮົາຈະບໍ່ລືບຊື່ຂອງເຂົາອອກຈາກປື້ມປັນທຶກຂອງຊີວິດ;
ແຕ່ເຮົາຈະສາລະພາບຕໍ່ ຫນ້າ ພຣະບິດາຂອງເຮົາແລະຕໍ່ ຫນ້າ ບັນດາທູດສະຫວັນຂອງພຣະອົງ.” ຄໍາ
ປາກົດ 3: 5

“ ຜູ້ທີ່ເອົາຊະນະເຮົາຈະເຮັດໃຫ້ລາວເປັນເສົາຄໍ້ ະ ໃນວິຫານຂອງພຣະເຈົ້າຂອງຂ້ອຍແລະລາວຈະບໍ່ອອກໄປຈາກບ່ອນນັ້ນອີກຕໍ່ໄປ. ຂ້າພະເຈົ້າຈະຂຽນຊື່ຂອງພະເຈົ້າຂອງຂ້າພະເຈົ້າແລະຊື່ເມືອງຂອງພະເຈົ້າຂອງຂ້າພະເຈົ້າ, ເມືອງເຢຣູຊາເລັມ ໃໝ່, ເຊິ່ງລົງມາຈາກສະຫວັນຈາກພຣະເຈົ້າຂອງຂ້າພະເຈົ້າ. ແລະຂ້ອຍຈະຂຽນຊື່ ໃໝ່ ຂອງຂ້ອຍໃສ່ເຂົາ. " ຄໍາ ປາກົດ 3:12

"ຕໍ່ຜູ້ທີ່ເອົາຊະນະຂ້ອຍຈະຍອມນັ່ງຢູ່ກັບຂ້ອຍເທິງບັນລັງຂອງຂ້ອຍ, ຄືກັບວ່າຂ້ອຍໄດ້ຊະນະແລະໄດ້ນັ່ງຢູ່ກັບພຣະບິດາຂອງຂ້ອຍຢູ່ເທິງບັນລັງຂອງພຣະອົງ." ຄໍາ ປາກົດ 3:21

ພວກເຮົາ ກໍາ ລັງຢູ່ໃນການສູ້ ຮົບທີ່ຍິ່ງໃຫຍ່ແລະແປກ ສໍາ ລັບຈິດວິນຍານແລະການຄອບ ຈົ່ງ ຂອງດາວເຄາະ. ພຣະເຈົ້າເປັນຜູ້ບັນຊາການຂອງພວກເຮົາ. ຊາຕານແລະຜູ້ທີ່ມີ ອໍາ ນາດຊົ່ວຮ້າຍຂອງມັນແມ່ນສັດຕູຂອງພວກເຮົາ. ພຣະເຈົ້າມີ ອໍາ ນາດແລະຄວາມຮູ້ທັງ ໝົດ ແລະຈະ ທໍາ ລາຍຊາຕານແລະກອງທັບຂອງມັນໃນທີ່ສຸດ. ວຽກຂອງພວກເຮົາແມ່ນໃຫ້ສັດຊີ້ໃນຄວາມຮັກແລະເຊື່ອຟັງພຣະບັນຍັດຂອງພຣະອົງ. ຖ້າພວກເຮົາເຮັດ, ພວກເຮົາຈະເອົາຊະນະ.

ສະຫງວນລິຂະສິດ© 1990-2020, Mark A McGee, ກະຊວງ GraceLife

“ ພຣະ ຄໍາ ພີ ນໍ່າ ມາຈາກລຸ້ນ K ຂອງ James Version. ລິຂະສິດ© 1982 ໂດຍ Thomas Nelson, Inc. ນໍ່າ ໃຊ້ໂດຍການອະນຸຍາດ. ທິການ.